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Bestyrelse 2022-2023 
 

Mødedato: den 12.12.  kl 16.15-19.30 (incl. ”julefrokost”) 
 Bemærk starttid (intet formøde) 

 
Deltagere:  
 

Forældrevalgte 
Sabina Folden  
Marit Lund Agerbæk 
Pia Leding Vendelbjerg 
Louise Esko Refshøj 
Poul Sølvstein 
Helle Bach ( suppleant)  

Medarbejdere 
Nicolai Lindholm Sørensen 
Sharelle Vandborg  
Claus Gajhede Afbud 
Birgitte Pedersen (controller) 

Ledelse 
Camilla Kirchoff Pedersen  
Jenny Rohd-Thomsen 
Anne Krogh Rye 
Peter Würtz 

 

Punkt Note Beslutning/ansvarlig 
1. Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendt 

2. Meddelelser fra 

ledelsen 

• Camilla 

• Jenny 

• Anne 

• Peter 

 KKP/SFO 

Der indhentes mulighedserklæring fra langtidssygemeldt 
pædagog. 
Ny studerende starter i lønnet praktik 1.12. 
Skolen er generelt ramt af meget sygdom, og mange vikarer 
er i spil. 
Mange julearrangementer og aktiviteter 
Børnene nyder den nye legeplads, der indvies officielt 
fredag den 6. januar. Bestyrelsen er naturligvis 
velkommen. 
JRT/Inta 
MUS-samtaler indledt. Fokus på teamwork. 
Lærernes rapporter uploades nu ved hjælp af et program, 
”Reportbox” og gøres nu papirløs 
Vi har en udfordring omkring engelsk som andetsprog. En af 
vores lærere er i gang med at udvikle en politik på området 
samtidig med at vi afprøver et program, ”Learning Village”, 
der synes brugbart. 
Skolen går meget snart over til en mere detaljeret 
affaldssortering, og i øjeblikket afprøves metoder med S10. I 
samråd med rengøringen vil vi inden længe beslutte omkring 
indkøb af skraldespande. 
På seneste lærermøde havde vi to gæster til at inspirere os 
omkring ”Udeskole”. I forlængelse heraf øger vi skolens 
budget til ekskursioner. 
Vi er stadig i dialog med Aalborg Kommune om en evt. 
udvidelse af Inta, men det er klart, at vi må stille nogle krav 
til faciliteter, faglokaler og rimelig husleje. Desuden ønsker vi 
ikke at komme tilbage til en situation, hvor mange elever 
skal samlæses på tværs af årgange 
AK/Dana 
Elevoptag: 0. og 7. årgang til næste skoleår er fyldte. Der er 
16 tomme pladser i indskolingen. 
Der rekrutteres elever fra udskolingen til et nydannet 
Medieråd, der skal arbejde med sociale medier mm. 
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På baggrund af blandt andet skolens APV har vi fokus på at 
videreudvikle vores teamsamarbejde. Alle lærere og 
pædagoger har haft mulighed for at svare på et 
spørgeskema om emnet, som også er i fokus på årets MUS-
samtaler. 
En vellykket UN-day blev fulgt op af genbrugs-juleklippedag, 
krybbespil, Lucia og adventssamlinger og mange andre 
hyggelige arrangementer i december. 
PW 
Dagens tal til kommende EuroClass er 59 
De anviste lokaler på VUC har et huslejeniveau, der på ingen 
måder gør det rentabelt at udvide Inta der. Vi takker pænt 
nej. 

3. Meddelelser fra 

formand, 

næstformand 

samt div. udvalg 

  

4. Økonomi Budget 2023 
 

Forudsætning: 800 elever (mod 826 pr 5.9.2022) 
Investeringer: Affaldssortering, inventar og opfriskning af 
skolekøkken 
Forventet årsresultat: 1.264.449 
Konsekvens: Staben skal reduceres med 1,6 stilling 
(konfirmeres på februar mødet) 

5. Opfølgning på 

oplægget om EC 

ved sidste møde 

Se de rundsendte 
slides fra CG 
Hvem og hvordan 
går vi videre? 

Det anbefales at vores 10. klasses koncept revurderes. 
Evt. ny strategi præsenteres på et kommende møde. 

6. Forventninger til 

oplæg om SFO 

og Klub ved 

februar mødet 

Oplægget udskydes 
af tidshensyn. Hvad 
ønsker bestyrelsen 
at høre? 

Emner der ønskes belyst på februar mødet: 
Kommunikationsstrategi 
Beredskab ved fravær 
Overordnet strategi/vision 
Sammenhæng mellem skole og SFO 
Klub 
Aktivitetsrum 
Ny organisering? 

7.    

8.    

9. evt.  Bestyrelsen henstiller til, at skolen er mere kritisk med, hvad 
der videreformidles fra foreninger og lignende på Intra 
Bestyrelsesbilleder på hjemmesiden skal opdateres 

Skolelederen takkede afslutningsvis de forældrevalgte 
bestyrelsesmedlemmer for en engageret indsats i 2022 og 
overrakte en lille men meget velfortjent hilsen fra skolen 

   

   

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


